

**E** Evening Social Events | soirées      **T** Tours & Workshops | Ateliers et visites

---

**MAY 9 • WEDNESDAY**

---

08:00 – 10:00

**Registration | Inscription**

Please check in to get your Lobby | Foyer (The Coast Inn of the North 770 Brunswick St, Prince George, BC V2L 2C2, Canada) name badge and CASC 2018 delegate swag.

-----  
Veuillez vous enregistrer pour obtenir votre insigne d'identité et l'insigne de délégué du congrès ACCS 2018.

09:30 – 15:45

**T Ancient Forest /Chun T'oh Whudujut Provincial Park | Forêt ancienne / Parc provincial Chun T'oh Whudujut**  
*Speakers: Alyssa Tobin*      The Ancient Forest (Fraser-Fort George F, BC V0J, Canada)

The Exploration Place will be hosting this pre-conference activity to The Ancient Forest/Chun T'oh Whudujut Provincial Park along with Lheidli T'enneh Elders and an ethnobotanist by the name of Dr. Chelsey Geralda D. Armstrong.

-----  
L'Exploration Place accueillera cette activité pré-congrès au Parc provincial de la forêt ancienne /Chun T'oh Whudujut avec les aînés Lheidli T'enneh et une ethnobotaniste du nom de Chelsey Geralda D. Armstrong.

16:30 – 19:00

**Registration | Inscription**

Please check in to get your Lobby | Foyer (The Coast Inn of the North 770 Brunswick St, Prince George, BC V2L 2C2, Canada) name badge and CASC 2018 delegate swag.

-----  
Veuillez vous enregistrer pour obtenir votre insigne d'identité et l'insigne de délégué du congrès ACCS 2018.

18:00 – 21:45

**E Welcome Reception | Réception d'accueil**

The Exploration Place Museum and Two Rivers Gallery (725 Canada Games Way, Prince George, BC V2L 5T1, Canada) Science Centre is pleased to co-host the CASC 2018 conference Welcome Reception with Two Rivers Gallery! Showcasing their MakerLab 2RG, a gathering place for all makers, the gallery will have a diversity of makers on hand at the reception to help conference go-ers make and take all sorts of fun stuff!

**Suggested Attire:** Casual Dressy

Cash bar available.

-----  
Nous sommes heureux de coorganiser la réception d'ouverture du congrès de l'ACCS avec Two Rivers Gallery! Présentant leur MakerLab 2RG, un lieu de rassemblement pour tous les créateurs, la galerie aura une diversité de créateurs à sa réception pour aider les participants à fabriquer toutes sortes de choses amusantes!

**Tenue suggérée:** Chic décontracté

Bar payant disponible.

---